
   Αθήνα, 08/07/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

 

ΘΕΜΑ :  «Στόλος αεροπλάνων στη διάθεση της Πολιτικής Προστασίας» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Τεράστια εντύπωση μας προξένησε το γεγονός ότι, η Υπηρεσία της Πολιτικής 

Προστασίας φέρεται να έχει πρόσφατα νοικιάσει τρία μικρού μεγέθους επιβατικά 

αεροπλάνα, προς αδιευκρίνιστη χρήση και σκοπό. Η ενέργεια αυτή, που σίγουρα 

επιβαρύνει τον προϋπολογισμό του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη με ένα 

εξαιρετικά μεγάλο τίμημα, εν μέσω μιας περιόδου εξαιρετικά βεβαρημένης από 

πλευράς οικονομικών υποχρεώσεων για κάθε Υπουργείο, δημιουργεί εύλογες 

απορίες σχετικά με το ποια  επιχειρησιακή σκοπιμότητα της εν λόγω υπηρεσίας 

εξυπηρετεί.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ισχύει η πληροφορία για το ότι έχει λάβει χώρα μίσθωση από μέρους της 

Πολιτικής Προστασίας τριών επιβατικών  αεροπλάνων; 

 

2. Αν η ανωτέρω πληροφορία επαληθεύεται, ποιο είναι το κόστος, με το οποίο 

επιβαρύνεται το Ελληνικό Δημόσιο για την εξόφληση του ενοικίου χρήσης των 

ως άνω αεροσκαφών και ποια σκοπιμότητα εξυπηρετούν,  τιθέμενα στη 

διακριτική ευχέρεια της Υπηρεσίας της Πολιτικής Προστασίας από 

επιχειρησιακή ή όποια άλλη άποψη; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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